
                                                                    
 

 

 

Høring - frilu�slivets ferdselsårer - Bærum kommune 

Referanse 20/2641/23/219884/ESKAS 

 

Tusen takk for invitasjon �l høring om frilu�slivets ferdselsårer i vår kommune! 

Tanum Vel vil først gi noen overordnede bemerkninger og så gi konkrete innspill for vårt område. 

Generelt 

Vi seter stor pris på den poli�ske retningen for kommunen som vil bevare kommunenes grønne preg 
og sikre blå-grønne korridorer. Dete mener vi er særlig vik�g i kombinasjon med å ta vare på matjord 
og dyrket mark i kommunen. Befolkningen i kommunen vokser, det bygges tetere rundt knutepunkt, 
vi skal kjøre mindre bil – men likevel ha et ak�vt frilu�sliv gjennom hele livsløpet. Dete krever 
langsik�g �lretelegging for både lokalt, kortreist frilu�sliv og sam�dig u�art med �lkomst �l sjøen og 
marka. Tanum-området er et bevaringsverdig landskapsområde med ak�vt landbruk. Tanum Vel er 
opptat av at dete fortseter og blir tat vare på! Sam�dig ligger området med betydelig forte�ng 
rundt seg – det kommer nye boliger på Vøyenenga, Frantzebyen, Bjørnegård og Sandvika samt 
Billingstad. Alle disse beboerne kan tenkes å se på Tanum-området som sit nære frilu�sområde. Da 
mener vi at det kreves nennsom �lretelegging! Bare slik kan vi balansere behovet for turområder og 
bevaring av kulturlandskapet og matjorda. 

Lokale �ltak 

Østre Jong 

Tanum Vel mener det er vik�g å skape en ferdselsåre mellom Sandvika / Bjørnegård og Tanumskogen 
og videre �l Vestmarka uten at man må kjøre bil. Et vik�g steg i denne utviklingen er å etablere Østre 
Jong som et område som kan benytes av allmennheten. Vi har presentert disse ideene �dligere 
oppsummert i rapport dere kan lese her: 
htps://tanumvel.no/media/files/analyseavostrejong20190129enkeltsider.pdf 

Og om overrekkelsen �l kommunen: 

htps://www.facebook.com/profile/100069385538018/search/?q=%C3%98stre%20Jong  

Lokale turer 

Vellet har kartlagt s�er og far i vårt område og bidrar gjerne �l kommunens kart over samme. Vi 
foreslår at det merkes slik som vist på bildet tat i Asker kommune. Vellet har sat opp kultur- og 
naturskilt som vil falle fint inn som interessante poster i lokale turer. Se bilder under. Vi kan hjelpe �l 
med merking og anvisning av ferdselsårer. Kommunene må finansiere �ltaket med fysisk utplassering 
av skilt. Et alterna�v som er brukt i andre kommuner er merking som likner den pilegrimsleden 
bruker; enklere, mer diskré og sikkert mindre kostnadskrevende og letere å sete ut. 

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Ftanumvel.no%2Fmedia%2Ffiles%2Fanalyseavostrejong20190129enkeltsider.pdf&data=05%7C01%7CAnne.Lycke%40norsar.no%7C85eea938275c47fe1e7808dbf0127492%7C00fde374a714438b92a2135efd2bfd30%7C0%7C0%7C638367734645339412%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=b9QS5asipnk1HudDVc77uKcUB4C8EvdqxC7B9RMpaKE%3D&reserved=0
https://www.facebook.com/profile/100069385538018/search/?q=%C3%98stre%20Jong


                                                                    
 

 

Tilgang �l marka 

Tilretelegging slik at man enkelt kan komme �l marka er vik�g både fra en synsvinkel om sikker 
trafikkavvikling og for �lgjengelighet. Vi mener det er på høy �d å prioritere gang- og sykkelvei fra 
Sopelimskroken �l Vestmarksetra! Dete vil lete adkomsten, gjøre den tryggere og kanskje få flere 
over på sykkel om sommeren. 

Det vik�g med nok u�artsparkering for vintersesongen. Parkeringen på Vestmarksetra fylles fortere 
og fortere med flere beboere rundt området. Hva om det ble laget ferdselsårer over eller langs 
jordene og langs Vestmarkveien slik at flere kan begynne skituren i lavere høyde, uten å benyte bil? 

En lite brukt innfallsport �l Vestmarka i vårt område er Skoglunn. Her foregår det stor 
anleggsvirksomhet for �den. Vi mener kommunen bør benyte anledningen �l å etablere god 
u�artsparkering her og vurderer å oppgradere de gamle ferdselsårene herfra og på den måten kan 
avlaste Vestmarksetra.  

 

Trygg trafikk 

Med et økende trykk på frilu�sområdene blir trafikk en følge-konsekvens. Vi ser med bekymring på 
trafikktethet og has�ghet i Billingstadveien mellom Billingstad skole og Staver. Her er det ikke fortau 
eller turvei. Ferdselsårene mellom disse stedene er Åstadbakken som er brat og steinete og ikke 
vintervei. Her må noe gjøres! Åstadbakken er dessuten del av den automa�ske fredede Tanum 
kirkevei og fortjener også derfor å bli sat forsik�g i stand og bli mer brukt! 
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